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Kakšni smo v očeh tujih turistov?
Po poletju, ki je bilo s cenami tako muhasto, kot le

malokatero doslej, hkrati pa izjemno bogato s soncem, je
napovedovati turistični izkupiček prav tako nezanesljivo.
kot je nezaneslivo napovedovati vreme za teden naprej.
Ponekod, še zlasti tam, kjer kaže, da bo luristična pogača
obilnejša, si bodo prav gotovo meli roke, zopet drugod
pa se že tolažijo, lei - bo pa drugo leto bolje.

In kako je bilo s turističmm izkupiOkom pri nas, v naši
občini? So na5e turistične drobtinice, ie jih smemo tako
imenovati, pritegnile kaj več turistov, kot prejšnja leta?
In kaj je treba v očeh tujih gostov še izboljšati, popraviti,
poIepSati, dvigniti na višjo kakovostno raven? Večina
tujih turistov o tem pri nas navadno molči, ampak si
privošči grajo 5ele potem, ko je doma. Ko je za nas
praktično že prepozno. Prav zato utegne biti pričujoča
anketa. ki smo jo napravili med tujimi gosti na različnih
koncih naše občine, še toliko zanimivejša.

Antonio Stirat, gostilniiar iz Pordenona, Italija:
»Tu v gostilni Kirn v Podpeči sem zdaj prvič. Moram

pač reči, da kar dobro kuhajo. Jedli smo gobe z mesom,
kar nam Italijanom še posebno tekne. Nasploh se mi zdi
ta predel tu okoli kar zanimiv, zato bom zagotovo še
prišel.«

Alicia Ceccalo, gospodinja iz Griffitha, Avstralija:
»Semkaj (v Iški vintgar) sem prišla komajda pred kako

uro, a že lahko rečem, da je to kar lep in prijeten kraj. Še
posebno privlačna se mi zdi rcka Iščica s svojimi bistrimi
tolmuni, najde pa se tudi dovolj prostora za taborjenje.

Nasploh je tu mir. Človek se lahko sprosti. Škoda je le,
ker tega niste izkoristili še bolj. Lahko bi tudi malo
zakrpali to krajevno cesto. No, pred tem pa smo bili tudi
na Rakitni in Peklu pri Borovnici.«

Leonard van Omraeren, upokojenec iz Den Haaga,
Nizozemska:

»V Slovenijo prihajam že vse tam od leta 1970. Tedaj
sem namreč tu v gozdu nad Horjulom s pomočjo prijate-
lja iz Ljubljane prišel do vikenda in tu poslej vsako leto
preživljamo počitnice. Tukajšnje okolje je zares enkrat-
no: imamo čist zrak, lepo okolico, najdejo pa se tudi
rože, ki jih potem tu na vikendu suSimo. Vse to je kot
nalašč za moje zdravjc, saj sem bil pred kakimi petimi leti
operiran za rakom na pljučih «

Howard Foy, finaneni analitik iz \Vashingtona, ZDA:
»Pri vas v Sloveniji sem le bežno. Sinoči sem namreč

priSel iz Zagreba in se v Ljubljani srečal s svojimi prijate-
lji. Tudi v tej gostilni (Kirn) sem seveda prvič. Moram pa
reči, da je kar prijetna, pa tudi cene se mi ne zdijo
previsoke.«

SUnislaw Kozietulskj, radiomchanik iz Nakwa,
Poljska:

»Moram reči, da je tu pri vas kar lepo. Zdaj sem tu že
tretjič. Pred tem sem prišel v Slovenijo že leta 1981 in
1986. Pri teh hišah na Brezovici pa sem zdaj seveda prvič.
Ni kaj, Ijudje so dobri in prijazni, le cene se nam zdijo
strašansko visoke. Kar pctkrat dražje je vse, kot pri nas
na Poljskem. Potem si lahko mislite, kaj si lahko privoš-
čimo.«


